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星级典句：
第一句：We may discuss to agree upon atemporary arbitral body when needed.
我们可以讨论一下何种情况下需要临时仲裁。
A: We may discuss to agree upon a temporaryarbitral body when needed.

我们可以讨论一下何种情况下需要临时仲裁。

B: OK.

好的。

A: If no settlement can be reached between the twoparties, the case under dispute shall be submitted to the third party accepted by both partiesfor arbitration.

如果双方的纠纷无法调和，我们可以将争议提交我们双方认可的第三方进行仲裁。

第二句：In case of any dispute, and no settlement can be reached through friendlynegotiations, then we can submit the case to an international organization forarbitration.
如果出现了纠纷而且不能通过友好的谈判解决时，我们可以向国际仲裁机构申请仲裁。
A: Do you have any suggestions?

你方有何建议?

B: We will inform you of our decision soon.

我们会尽快通知贵方我们的决定。

A: OK. In case of any dispute, and no settlement can be reached through friendly negotiations,then we can submit the case to an international organization for arbitration.

好的。如果出现了纠纷而且不能通过友好的谈判解决时，我们可以向国际仲裁机构申请仲裁。

其他表达法：
It's better to submit the case for arbitration to a temporary arbitration court.

最好是将案例递交临时仲裁法庭进行仲裁。
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